
Fra: Mette Cathrine Nordaas <cathy_nordaas@hotmail.com> 
Sendt: mandag 18. juni 2018 13:30 
Til: Alexander Bruknapp 
Emne: Jentetrimmen 
 
Hei Alexander, 
 
Beklager sen tilbakemelding fra meg angående gymsalen. Sånn er det når man ikke tar tak i det med 

en gang 😉 
 
Er det fortsatt ledig i gymsalen søndagene? Om det er ledig, så ønsker vi å prøve å få i gang igjen 

innebandy på søndager til høsten igjen 👍🏼 
 
Mette :-) 
 
Mvh Mette Cathrine Nordås 
Mob 41 12 68 48 


